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MAGNETOGRAM  
POGOVORA S PREDSEDNIKOM VLADE RS JANEZOM JANŠO  

za RADIO SLOVENIJA – VAL 202 v ODDAJI »IME TEDNA« 
 

(Ljubljana, 22.1.2007) 
 

NOVINARKA: Ime tedna je postal Janez Janša, predsednik slovenske vlade. Gospod Janez Janša dober 
dan. Postali ste ime tedna. Poslušajmo najprej utemeljitve glasov. (sledi ponovitev glasovanja) 
 
Tako, gospod Janez Janša, slišala sva nekaj obrazložitev naših poslušalcev in poslušalk. Seveda ljudje 
opažajo marsikaj, tudi kaj, kar ni najbolj pomembno. Seveda slovesnost ob uvedbi evra je za nami, sedem 
predsednikov vlad evropskih držav z delegacijami smo gostili, veliko drugih visokih gostov evropskih 
inštitucij, diplomatskega, kulturnega, gospodarskega in političnega življenja. No, proslava ni naletela na 
kakšne hujše kritike domače javnosti, naj omenim tudi to podrobnost, kaj ste si pa vi od več govorov 
nastopov, ki smo jih slišali, najbolj zapomnili? Veliko pohvalnih in vzpodbudnih besed je bilo slišati. Kaj je 
vam ostalo v ušesih? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Najprej lep pozdrav vam in vsem poslušalkam in poslušalcem in 
hvala za mnenja podpore. Glede nastopov na proslavi s strani tujih gostov je bilo veliko stvari, ki bi si jih 
veljalo zapomniti. Tako pohvale, ker Slovenci smo včasih, kako bi rekel, premalo samozavestni in nekaj 
vzamemo za dobro šele takrat, ko nas nekdo od zunaj pohvali. No in iz tega vidika so bile tudi te pohvale 
najbrž dobrodošle, pa tudi opozorila, da je treba kriterije, ki so nas pripeljali v evro območje, izpolnjevati tudi 
naprej. Najbolj pa je ostalo v spominu, vsaj meni, pa prepričan sem, da tudi številnim, ki so proslavo 
spremljal v dvorani ali pa v prenosu, oziroma posnetku. Gesta nemške kanclerke s kovancem, na katerem 
so upodobljena Brandenburška vrata, ki so nekakšen simbol padca berlinskega zidu in z vstopom Slovenije 
v evro območje, se je po petnajstih, šestnajstih letih nekako končala, vsaj v glavnem, ta faza tranzicije v 
Evropi. Slovenija je bila prva nova država članica EU, ki je bila del te velike širitve. Lahko bi rekli, na 
vzhodno in srednjo Evropo po padcu berlinskega zidu. To je nek mejnik in ta kovanec, ki mi ga je podarila 
nemška kanclerka, to simbolizira. 
 
NOVINARKA: No očitno smo prehod na evro res opravili učinkovito, dobro, hitro, brez zapletov. Pomembno 
vlogo je pri tem odigral tudi guverner Banke Slovenije Mitja Gaspari, o nadaljevanju njegove funkcije se bo 
odločalo v prihodnjih dneh, podpora pa v parlamentu ni zagotovljena, tudi s strani vaše stranke ne. Ja, 
kakšno sporočilo pa bomo dali Evropi, če ga ne bomo potrdili za guvernerja? Kaj mislite, kaj se bo zgodilo? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: No, torej odločamo o guvernerju Banke Slovenije, ne o guvernerju 
Evropske centralne banke. Torej gre za sporočilo Sloveniji, če že govorimo o tem, ne pa za sporočilo Evropi. 
Kar se tiče sodelovanja med vlado in Banko Slovenije ob uvedbi evra je bilo to solidno, lahko bi rekel celo, 
zelo solidno. In obe instituciji, oziroma vse institucije so svojo odgovornost vzele resno in postopek, oziroma 
prehod je bil ravno zaradi tega gladek. Je pa odločitev v rokah poslancev in gre za odločitev, pri kateri bodo 
najbrž odločale tudi druge stvari, ne samo vprašanje uvedbe evra. Gre predvsem za projekcijo tistih, ki bodo 
glasovali o kandidatu za guvernerja, ali se hoče na tem mestu nekoga, ki se je dokazal na tej funkciji ali 
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kakšno novo ime. Končno tudi, ko je bil gospod Gaspari izvoljen, smo imeli na tej funkciji gospoda Arharja, ki 
se je tudi zelo izkazal, pa ni bil še enkrat predlagan oziroma izvoljen. 
 
NOVINARKA: Vem, da hitite na sestanek Partnerskega sveta, pa vendarle dovolitev vprašanje, najbrž boste 
kakšno rekli tudi o zakonu o podeljevanju koncesij v zdravstvu, pa me zanima, kakšna je vaša ocena poteka 
privatizacije? Ali poteka prepočasi, prehitro ali ustrezno? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Privatizacija česa? 
 
NOVINARKA: V zdravstvu, podeljevanje koncesij. 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Podeljevanje koncesij ni privatizacija zdravstva, ker se dejavnost še 
vedno odvija znotraj mreže javnega zdravstva. Gre za vprašanje, kako sistem organizirat učinkovito. Dejstvo 
je, da sedaj nismo najbolj zadovoljni z učinkovitostjo zdravstvenega sistema. Dejstvo je, da v prihodnosti ne 
bo na voljo bistveno več sredstev in da je manevrski prostor tukaj - znotraj boljše organizacije. Tisti, ki 
nasprotujejo predlaganim rešitvam, bi moral predlagat tudi kakšne boljše. Vztrajat samo na tem, kar je in to 
ni najboljše - s tem se strinjamo - ni rešitev. Največja napaka v tej razpravi in kritikah pa je, da se govori o 
privatizaciji in divji privatizaciji, čeprav v bistvu ne gre za to. 
 
NOVINARKA: No, saj javna razprava še poteka, je pač bila podaljšana, tako da priložnosti najbrž še bo. 
Samo še eno zadnje kratko vprašanje. Se že ve, kdo bo novi kmetijski minister oziroma kandidat za to 
funkcijo? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej, jaz vem, vendar pa, dokler predlog ne bo formalen, o imenu 
ne bi govoril. 
 
NOVINARKA: Hvala lepa in uspešen dan vam želim. 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Hvala enako. 
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